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Abstract (en)
An inflatable boat element consists at least of a boat cell (2) of large volume as well as several boat chambers (1) of small volume which are
arranged inside the wall of the boat cell (2) and which, upon inflation, give the boat cell (2) of large volume its shape and strength, the boat cell of
large volume forming the main buoyancy element and being usable as a storage space with the use of an appropriate opening. The intention is to
form an inflatable boat in which the boat cell (2) of large volume does not need to be pumped up or only needs to be pumped up very slightly so that
an inflatable boat of this type can be pumped up even with the use of relatively small pumps. In its design as an inflatable boat, the boat cell (2) of
large volume forms the closed inflatable element of the inflatable boat, can likewise be exposed to a positive pressure when the boat chambers (1)
of small volume are being pumped up or after they have been pumped up. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein aufblasbarer Bootskörper besteht wenigstens aus einer großvolumigen Bootszelle (2), sowie einer Mehrzahl innerhalb der Wandung der
Bootszelle (2) angeordneten, kleinvolumigen Bootskammern (1), welche beim Aufblasen der großvolumigen Bootszelle (2) ihre Form und Festigkeit
vermitteln, wobei die großvolumige Bootszelle den Hauptauftriebskörper bildet und unter Einsatz einer entsprechenden Öffnung als Stauraum
verwendbar ist. Es soll ein Schlauchboot gebildet werden, bei welchem die großvolumige Bootszelle (2) nicht oder nur sehr schwach aufgepumpt
werden muß, so daß das Aufpumpen eines derartigen Schlauchbootes selbst unter Einsatz relativ kleimer Pumpen durchführbar ist. In seiner
Ausbildung als Schlauchboot bildet die großvolumige Bootszelle (2) den geschlossenen Schlauchkorper aes Schlauchbootes, welcher bei bzw.
nach dem Aufpumpen der kleinvolumigen Bootskammern (1) ebenfalls einem Überdruck aussetzbar ist.

IPC 1-7
B63B 7/08

IPC 8 full level
B63B 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63B 7/08 (2013.01)

Cited by
FR2965577A1; WO2004033285A1

Designated contracting state (EPC)
FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0139172 A2 19850502; EP 0139172 A3 19850814; DE 3330691 A1 19850321; DE 3330691 C2 19850919

DOCDB simple family (application)
EP 84110153 A 19840825; DE 3330691 A 19830825

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0139172A2?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP84110153&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=19850101&symbol=B63B0007080000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=B63B0007080000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=B63B7/08

